
 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 17. september 2024 

Grundejerforeningen Allerød Villapark 

Mail: alleroed@villapark.dk 

www.villapark.dk 

Formand Jim Koldborg Cypresvej 2 Tlf. 4019 5002 jim@koldborg.net 

Næstformand Annette M Thomsen Akelejevej  31 Tlf. 2060 8855 annette@melhedegaard-thomsen.dk 

Kasserer Vignir Isberg Cypresvej 1 Tlf. 3077 2818 vis@vignir.org 

Bestyrelsesmedlem Kasper Weilbach Violvej 34 Tlf. 4176 0578 K_weilbach@hotmail.com 

Bestyrelsesmedlem Jannick Thøgersen Akelejevej 35 29998382 j.n.t@outlook.dk 

    

Referent: Kasper  Weilbach 

Bestyrelsen vil fortsat forsøge at finde 1-2 personer, der kan træde ind i bestyrelsen med det 

samme og vi opfordre folk til at komme til næste generalforsamling, hvis dette har interesse. 

Interesserede beboere er naturligvis velkomne til at henvende sig til bestyrelsen.  

 

Økonomi 

Saldo: 89897,79kr.  

Budgettet for hjertestarter er gået over årets estimat med ca. 1800 grundet udskiftning af 

batteriet. 

Budgettet for øvrige budgetterede poster følger de planlagte udgifter og forventes at holdes for 

året. 

       

Kontingentopkrævning 

Deadline for betaling var den 1. juni. Alle parceller har betalt.   

Hjertestarter 

Der er lavet service i august. Hjertestarteren har fået nyt batteri. 

Hjertestarteren befinder sig på børnehuset Firkløverets nordlige ydermur, ud imod 

parkeringspladsen på Violvej 7. 

Overdragelse af kasser funktionen fra Vignir til Jannick 

Da bestyrelsens kasser, Vignir har sat sit hus til salg, vil funktionen som kasser blive 

overdraget til bestyrelsesmedlem Jannick. Vignir og Jannick laver indbyrdes aftale om 

overdragelse af kasser rollen som ventes at være klaret inden næste bestyrelsesmøde i januar. 



 

 

 

Containerordning og græsslåning på fællesarealer 

Containerordning forløber planmæssigt og en containerplan er tilgængelig på hjemmesiden.  

Græsslåning af fællesarealerne foregår planmæssigt, og bliver slået i det omfang det er 

nødvendigt (i forhold til vejret).   

Status på beplantning af fællesarealer 

Arbejdet med forskønnelse af fællesarealerne er ved at være afsluttet for i år. Der er sat 

insekthotel op på fællesarealet på Violvej.  

Planen for forskønnelse af fællesarealerne ventes at blive afsluttet i løbet af næste år og 

dermed overgår arbejdet med arealerne til alm. vedligehold.  

 

Gravkoen der har stået på Violvejs fællesareal siden sidste år, er blevet bedt om at blive flyttet. 

Der bliver sendt besked til lejer om at denne skal flyttes snarest.  

 

Rønneholt parkvej  

Der er fortsat intet nyt vedr. bebyggelse for enden af Rønneholt parkvej.  

 

Pas På Mig skilte 

Der er indkommet forslag om nye ”PAS PÅ MIG” skilte ved indgang til de fire veje. Jim har 

undersøgt forholdene hos kommunen og er blevet oplyst at det er grundejerforeningen selv der 

står for vedligehold og udskiftning af skiltene. Der er derfor blevet indhentet tilbud på nye skilte 

(6000 kr + moms), og bestyrelsen er blevet enige om at skiltene udskiftes. Dette arbejde bliver 

udført i løbet af efteråret.   

 

Evt.  

Tirsdag den 27. august afholdt Allerød kommune et input- og procesmøde om ny daginstitution 

ved Violvej (nuværende firkløveret).  

Kasper har refereret til bestyrelsen fra dette informationsmøde, og bestyrelsen er dermed 

bekendt med planerne.    

Næste bestyrelsesmøde 

Torsdag den 16. januar kl. 20 hos Jim.  

 

 

 

 


